
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 26. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 411

Vil ministeren oplyse, hvilke initiativer ministeren agter at tage, så mennesker med handi-

cap som har en BPA-ordning fortsat har mulighed for at få en privat virksomhed eller en

forening til at administrere ordningen, idet der blandt andet henvises til Ankestyrelsens

undersøgelse fra 2019 om kontant tilskud til ansættelse af hjælpere og borgerstyret per-

sonlig assistance?

Der henvises til: https://ast.dk/nyheder/nyheder/nyheder-2019/undersogelse-af-kontant-

tilskud-og-borgerstyret-personlig-assistance

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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